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        Aan de leden van de Gemeenteraad 
 
 
             Datum:  7 november 2023 
    Onderwerp:  Beantwoording schriftelijke vragen VVD 
Ons kenmerk:   
 

Geachte heer, mevrouw, 
 
Op 16 oktober 2023 heeft de fractie van VVD schriftelijke vragen gesteld 
over verhoging huurtarieven voor sportverenigingen. 
De vragen luidden als volgt (cursief) en de antwoorden zijn toegevoegd: 
 
1. Heeft het college ook kennisgenomen van de forse verhoging van 

15,5% op veldhuur voor buitensporten? Zo ja, wat vindt het college 
hiervan?  
 
Het college heeft hier kennis van genomen. Dit is een opdracht vanuit 
de gemeenteraad in het kader van de bezuinigingen en het beginnen 
met een schone lei. Om deze reden zijn de huren vanaf 2021 
stapsgewijs verhoogd, 2024 is het laatste jaar met een dergelijke 
verhoging. 
 

2. Wat is de reden van deze verhoging?  
 
De reden is tweeledig. Enerzijds indexeren we jaarlijks al onze 
inkomsten, waaronder de inkomsten uit de verhuur van 
accommodaties. Deze is opgenomen in de begroting 2024 met 3,1%. 
Daarnaast hebben we als gemeente nog een taakstelling te halen als 
het gaat over buitensportaccommodaties. Vanuit deze taakstelling is 
het noodzakelijk om de tarieven voor komend jaar met 12% te laten 
stijgen. Hiermee verhogen we de kostendekkendheid van de 
accommodaties voor buitensport van 21% naar 30%. 
 

3. Kunt u een overzicht geven van deze verhogingen voor de 
buitensportaccommodaties? 
 
Het overzicht wordt aangeleverd zodra dit door het college de hoogtes 
van de tarieven heeft vastgesteld. De tarieven zijn pas definitief nadat 
de gemeenteraad de begroting voor 2024 heeft vastgesteld, waar de 
tarieven een onderdeel van zijn. Pas op dat moment is de 
tariefsverhoging van kracht voor 2024. 
 

4. Komt er ook een verhoging tarief voor de binnensportaccommodaties? 
Zo ja, kunt u een overzicht geven van deze verhogingen? 
 
Ja, er komt ook een verhoging voor de binnensportaccommodaties. Dit 
is ook de indexering met 3,1% en daar komt vanuit de taakstelling nog 
4% bovenop, dat maakt een totale verhoging van 7,1%. Ook hiervoor 
geldt dat dit nog voortkomt uit de bezuinigingen en bedoeld is om de 
kostendekkenheid van de binnensportaccommodaties te verhogen. 
Deze gaat omhoog van 30% naar 35% in 2024. Zie nog aan te leveren 
overzicht voor de lijst met tarieven. 
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5. Zijn de verenigingen ingelicht over deze verhoging? Zo ja, welke uitleg 
is hierbij gegeven? 
 
De verenigingen zijn destijds geïnformeerd over het verhogen van de 
kostendekkendheid van de accommodaties door het verhogen van de 
huurtarieven. 
 

6. Is het college het eens dat, in de huidige tijd, dit grote consequenties 
gaat hebben voor de leden van de desbetreffende verenigingen? Zo ja, 
waarom dan deze verhoging? Zo niet, waarom niet? 
 
Het college voert met deze verhoging het beleid uit zoals dat door de 
gemeenteraad is vastgesteld.  
 

7. Verenigingen krijgen ook een beheersvergoeding. Waar is deze 
vergoeding voor? 
 
De beheersvergoeding kent drie componenten. Dit is voor het 
onderhoud van de accommodatie, de schoonmaak en voor de 
energiekosten. Op deze manier kan een vereniging zelf een groot deel 
van het beheer van de accommodatie verzorgen. 
 

8. Is deze beheersvergoeding ook verhoogd? Zo ja, hoe staat dit in 
verhouding met de verhoging van de veldhuur? 

Ook de beheersvergoeding wordt jaarlijks geïndexeerd. Dit percentage 
is echter wel lager, dus dit staat niet in verhouding met de verhoging 
van de veldhuur. In februari van dit jaar heeft het college besloten de 
beheersvergoedingen extra te verhogen in verband met de stijgende 
energiekosten voor verenigingen. Dit is verwerkt in de eerste GEMRAP. 

 
 
Wij gaan ervan uit dat wij u hiermee voldoende hebben geïnformeerd. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 
 
 
 
 
Jelmer Mulder        Karel Loohuis 
Gemeentesecretaris       burgemeester  
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